

KONSEP PELAKSANAAN PROGRAM CSR OLEH KWSP ALOR SETAR BERSAMA AGENSI BERKAITAN TAHUN 2024

Program	Dana Kewangan Oleh Agensi Berkaitan	Cadangan Bentuk Sumbangan (Agihan)	Senarai Penerima Sumbangan	Kaedah Pembayaran	Penganjuran Program
<p>Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR)</p> <p>Kerjasama Bersama :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Kerajaan 2. Swasta 3. Pertubuhan Bukan Kerajaan (NGO) 4. Orang Perseorangan <p>Objektif :</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Membantu membina simpanan untuk persaraan. 2. Meningkatkan kesedaran dan pengetahuan tentang kepentingan perancangan dan pengurusan kewangan. 3. Menjalin dan mengeratkan hubungan baik bersama pihak berkepentingan lain. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Keuntungan daripada perniagaan untuk disalurkan semula atau dikongsi bersama dengan pihak berkaitan. 2. Pemulangan wang zakat kepada agensi untuk diagihkan sendiri kepada pihak berkaitan seperti asnaf khususnya pelajar atau kumpulan sasar menerusi Skim Wakalah. Skim ini memberi manfaat kepada agensi korporat dengan perolehan pemulangan bayaran untuk agihan malah melaksanakan program berimpak tinggi kepada golongan sasaran mereka. 	<p>Sama ada berupa wang tunai (RM) atau barangan seperti makanan dan lain -lain.</p> <p>Sebahagian daripada peruntukkan berkenaan di carum ke dalam KWSP bagi setiap penerima.</p> <p>Contoh :</p> <p>Peruntukkan Sumbangan (per individu) = RM 100.00</p> <p>Caruman KWSP = RM 20.00</p> <p>Peruntukkan Sebenar (per individu) = RM 80.00</p> <p>Nota :</p> <p>Minimum caruman bagi setiap penerima adalah RM10.00 atau lebih sebagai rangsangan dan galakkan untuk menabung bagi tujuan persaraan di samping menikmati manfaat lain yang disediakan seperti insentif kerajaan, bantuan kematian dan lain - lain.</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. Disediakan oleh pihak agensi dan dimajukan kepada KWSP untuk tindakan seperti semakan akaun (berdaftar sebagai ahli atau tidak), kelayakan, pendaftaran i - Saraan dan pengkreditan ke akaun. 2. Sekiranya belum berdaftar sebagai ahli, tindakan pendaftaran ahli baru serta i - Saraan akan dibuat menerusi 'outreach'. 2. Disediakan oleh KWSP berdasarkan senarai data sedia ada seperti data Malaysia Madani, i - Saraan, i - Suri dan sebagainya. 	<p>Pihak agensi menyediakan cek atas nama KWSP untuk keseluruhan penerima sumbangan dan diserahkan kepada KWSP beserta senarai nama dan nombor kad pengenalan penerima yang layak setelah semakan dibuat oleh KWSP bagi tujuan pengkreditan ke akaun masing - masing dan sebaliknya jika senarai nama penerima disediakan oleh KWSP.</p> <p>Resit rasmi bayaran secara individu akan dimajukan kepada pihak agensi untuk tindakan selanjutnya seperti serahan bersama bantuan lain semasa pelaksanaan program bersama penerima sumbangan.</p> <p>Digalakkan aktiviti semakan dan pengkreditan dibuat sebelum pelaksanaan program bagi tujuan kelancaran proses kerja.</p>	<p>Dianjurkan sendiri oleh pihak agensi bersama - sama penerima sumbangan dan turut menjemput KWSP bagi penerimaan cek sumbangan untuk tujuan simbolik program, atau</p> <p>KWSP berbesar hati sekiranya diminta untuk menganjurkan program bagi pihak agensi bersama kumpulan sasar yang dikenalpasti sama ada oleh agensi atau KWSP seperti bersama asnaf, pelajar, penduduk kampung dan sebagainya berdasarkan kesesuaian lokasi dan bajet program yang diperuntukkan oleh agensi.</p> <p>Nota :</p> <p>Bagi tujuan pengisian program, KWSP menawarkan sesi taklimat kewangan, outreach dan khidmat nasihat berkaitan produk secara percuma sebagai 'awareness' tentang kepentingan perancangan dan pengurusan kewangan.</p>